
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OV ANDĚLSKÁ HORA 26. 10. 2012 

Přítomni: Čermáková, Kačenová, Junek, Zoul, Večeřová 

Hosté: Mařanovi, Čimburovi, Švejda, Trefášová, Hartlová, Peřinovi 

Info:  

- Novým členem OV za Moniku Hartlovou je Karolína Večeřová 

- Schody k vlakové zastávce jsou opravené, vyřezání náletu se uskuteční po 31. 10. 

2012. 

- Bylo odsouhlaseno, že OV zakoupí vánoční osvětlení na strom na návsi. Pan švejda 

přislíbil pomoc při instalaci osvětlení. 

- Mikuláše přivítáme 2. 12. 2012 od 16:00 hod na návsi. 

- Žádáme o zasypání výmolu vpravo za přejezdem směrem do vesnice. Je nutno zvážit 

možnost rozšíření vozovky v těchto místech. 

- Žádáme o informace, zda se v dohledné době počítá s vybudováním chodníku od 

autobusové zastávky A. Hora k podchodu pod železniční tratí. 

- Podat novou žádost o grant na Oranžové hřiště ČEZ s částkou do 1 000 000 Kč pro 

obec Andělskou Horu. 

- Žádáme o informace o stavu prací na rybníčku. 

- Na některých místech A. Hory je nedostatečný digitální signál pro příjem TV, stejně 

tak je zde špatný signál mobilních operátorů. Pan Peřina žádá MÚ Chrastava, zda by 

se v této věci nedala udělat nějaká opatření.  

- Opakovaná stížnost občanů A. Hory na špatné dopravní spojení z Liberce po 16. 

Hodině. Konkrétně si stěžují, že vlak v 16:35 z Liberce zde nestaví. Žádáme MÚ o 

pomoc v této záležitosti. 

- Žádáme městskou policii o častější kontroly míst, kde vznikají černé skládky. Např. u 

zátarasů na komunikaci do Kryštofova Údolí.  

- Byl vznesen dotaz, zda by bylo možní vyvolat jednání s majitelem bývalé „škvárovny“ 

o odklizení odpadů (pneumatiky a podobně).  

 

Zapsala: Věra Čermáková  


